
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr 78/2023 

LXXVIII Sesja w dniu 29 marca 2023  
Obrady rozpoczęto 29 marca 2023 o godz. 17:30, a zakończono o godz. 19:25 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obecni: 

1. Zbigniew Tomasz Chudzicki 
2. Katarzyna Erenc-Szpek 
3. Henryk Janus 
4. Roman Kinach  
5. Longina Maria Kolanowska 
6. Sebastian Mirosław Kupidura 
7. Hubert Kuszak 
8. Maciej Adam Kutka 
9. Jarosław Łatka 
10. Adam Nadolny 
11. Krzysztof Nikodem 
12. Bartosz Perlicjan 
13. Paweł Wojciechowski 
14. Ewa Teresa Wysocka 
15. Łukasz Andrzej Zaranek 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) zmiany uchwały Nr LVIII/548/2021 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 13 grudnia 2021 r. w 
sprawie utworzenia Gminnego Żłobka „Zielona Kraina” w Rogoźnie i nadania mu statutu 
b) określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Rogoźno, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Rogoźno, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 
warunków i zasad korzystania z tych przystanków 
c) trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Rogoźno spółkom wodnym, sposobu 
jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonania zadań. 
d) przyjęcia „Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Rogoźno” – Aktualizacja do 2030 roku. 



e) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na mienie Gminy Rogoźno, 
tj. działek nr: 295/2 i 295/8 (obręb GARBATKA) 
f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 290 położonej w miejscowości Parkowo w 
trybie bezprzetargowym. 
g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 65/11 położonej w miejscowości Jaracz w trybie 
bezprzetargowym. 
h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działek o nr 1518/19, 1474/2, 1541 położonych w 
miejscowości Rogoźno w trybie bezprzetargowym. 
i) udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
pokrycie części wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja kolejowego 
ciągu komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków – Rogoźno – Wągrowiec”. 
j) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2023, 
k) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023 - 2037. 
4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej 
5. Zakończenie 
 
Pan Przewodniczący Łukasz Zaranek zaproponował na wniosek Burmistrza dodanie dwóch uchwał 
- wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy lokalu 
użytkowego i określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2023 rok. 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Burmistrza o dodanie uchwały w pkt 3 I iK.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Krzysztof Nikodem 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Maciej Adam Kutka 
 
Pan radny Henryk Janus zabrał głos w kwestii formalnej i powiedział, że sesje są zwoływane w 
trybie zwyczajnym i nadzwyczajnym, ta druga zwoływana jest wtedy, kiedy są pilne potrzeby. 
Sesja zwołana w takim trybie w 2019 roku z punktem wolne głosy trwała ponad godzinę, kolejna 
w czerwcu z wolnymi głosami trwała równą godzinę i w związku z tym, że w tej kadencji  
Burmistrz we wniosku nie wnosi tego punktu z wolnymi głosami, dlaczego nie jest zwoływana 
normalna sesja tylko nadzwyczajna? Radny dodał, że zdaje sobie sprawę z tego, że 
Przewodniczący ma prawo do zwoływania sesji nadzwyczajnej, jednak jest to nieodpowiednie 
działanie. Wynika z tego, że niektórzy radni boją się wolnych głosów. 



Pan Łukasz Zaranek odpowiedział, że zwoływanie sesji jest to prerogatywa Przewodniczącego 
Rady Miejskiej, chyba że jest to sesja zwołana na wniosek klubu radnych, bądź też pana 
Burmistrza. Natomiast jeżeli chodzi o zwoływanie sesji w trybie zwyczajnym Przewodniczący jest 
zobowiązany aby zwołać sesje przynajmniej raz na kwartał, w tym przypadku tematy sesji zwykłej 
zostały już wyczerpane w lutym. 
Pan radny Janus odpowiedział, że wie jakie ma uprawnienia pan Przewodniczący, jednak nie jest 
to zgodne z odbywaniem planowanych sesji. 
Pan radny Hubert Kuszak wniósł wniosek o dodanie Wolnych głosów i wniosków jako punkt 4. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego H Kuszaka o dodanie w pkt 4 Wolne głosy i wnioski..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 
Radny Paweł Wojciechowski powiedział, że korzystając z okazji, że na sesji jest obecny członek 
Zarządu Powiatu Obornickiego, pan Zbigniew Nowak chciałby aby umożliwiono zadawanie pytań 
radnemu i wprowadzenie tym samym pkt Pytania do przedstawicieli Powiatu Obornickiego.  
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego P Wojciechowskiego o dodanie w pkt 3 Pytania do przedstawicieli Powiatu 
Obornickiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 



Maciej Adam Kutka 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
a) zmiany uchwały Nr LVIII/548/2021 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 13 grudnia 2021 r. w 
sprawie utworzenia Gminnego Żłobka „Zielona Kraina” w Rogoźnie i nadania mu statutu 
b) określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Rogoźno, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Rogoźno, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 
warunków i zasad korzystania z tych przystanków 
c) trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Rogoźno spółkom wodnym, sposobu 
jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonania zadań. 
d) przyjęcia „Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Rogoźno” – Aktualizacja do 2030 roku. 
e) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na mienie Gminy Rogoźno, 
tj. działek nr: 295/2 i 295/8 (obręb GARBATKA) 
f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 290 położonej w miejscowości Parkowo w 
trybie bezprzetargowym. 
g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 65/11 położonej w miejscowości Jaracz w trybie 
bezprzetargowym. 
h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działek o nr 1518/19, 1474/2, 1541 położonych w 
miejscowości Rogoźno w trybie bezprzetargowym. 
i) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy lokalu 
użytkowego. 
j) udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
pokrycie części wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja kolejowego 
ciągu komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków – Rogoźno – Wągrowiec”. 
k) określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2023 rok. 
l) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2023, 
m) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023 - 2037. 



4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej 
5. Zakończenie 
 
3. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
 
a) zmiany uchwały Nr LVIII/548/2021 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 13 grudnia 2021 r. w 
sprawie utworzenia Gminnego Żłobka „Zielona Kraina” w Rogoźnie i nadania mu statutu. 
Projekt uchwały przedstawiła pani dyrektor Emilia Jarzyniewska. 
Pan radny Janus zwrócił uwagę na to, że projekt uchwały powinien być tekstem jednolitym, a nie 
sposób w jaki uchwała jest podejmowana w obecnym stanie. 
Burmistrz odpowiedział, że uchwała nie może być tekstem jednolitym z tego względu, że żłobek 
jest w projekcie, który kończy się dopiero w sierpniu. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr LVIII/548/2021 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie 
utworzenia Gminnego Żłobka „Zielona Kraina” w Rogoźnie i nadania mu statutu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Henryk Janus 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
b) określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Rogoźno, których właścicielem 
lub zarządzającym jest Gmina Rogoźno, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 
warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
Projekt uchwały przedstawiła pani kierownik Dorota Ślachciak. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Rogoźno, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Rogoźno, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 
warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 



Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
c) trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Rogoźno spółkom wodnym, 
sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonania zadań. 
Projekt uchwały przedstawiła pani kierownik Dorota Ślachciak. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek o dodanie słowa "nie" w uzasadnieniu akapit drugi.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
Głosowano w sprawie: 
trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Rogoźno spółkom wodnym, sposobu jej 
rozliczania oraz sposobu kontroli wykonania zadań..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
d) przyjęcia „Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Rogoźno” – Aktualizacja do 2030 roku. 
Projekt uchwały przestawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
Pan radny Janus zwrócił uwagę, że nie ma odpowiedzi na pytanie kto wykonał pomiary 
automatyczne dotyczące pomiaru dwutlenku węgla. Pan Henryk Janus dodał, że wnosił do 
budżetu wniosek o zamontowaniu urządzeń pomiarowych, który nie uzyskał aprobaty 



pozostałych radnych, a gdyby wniosek przeszedł, to wyniki byłyby bardziej wiarygodne. Jednak z 
informacji przedstawionych w tym programie wynika, że wszystko jest dobrze, a w rzeczywistości 
wiadomo, że tak nie jest. 
Pan kierownik Roman Piątkowski wyjaśnił, że instytucja właściwą do przeprowadzania badań jest 
Generalny Inspektor Ochrony Środowiska i podległe im służby, natomiast gmina takiej możliwości 
nie posiada, dlatego nawet gdyby gmina takie czujniki miała zainstalowane, to i tak te informacje 
mają charakter czysto poglądowy i nie stanowią materiału dowodowego i nie mogą być podstawą 
do konkretnych badań. Natomiast dane dla gminy muszą być statystycznie dla całej gminy i ich 
wartości uśrednione. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia „Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Rogoźno” – Aktualizacja do 2030 roku..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Henryk Janus, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
e) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na mienie Gminy 
Rogoźno, tj. działek nr: 295/2 i 295/8 (obręb GARBATKA) 
Projekt uchwały przestawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na mienie Gminy Rogoźno, tj. 
działek nr: 295/2 i 295/8 (obręb GARBATKA).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 



f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 290 położonej w miejscowości Parkowo 
w trybie bezprzetargowym. 
Projekt uchwały przestawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 290 położonej w miejscowości Parkowo w 
trybie bezprzetargowym..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 65/11 położonej w miejscowości Jaracz w 
trybie bezprzetargowym. 
Projekt uchwały przestawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr 65/11 położonej w miejscowości Jaracz w trybie 
bezprzetargowym..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działek o nr 1518/19, 1474/2, 1541 położonych w 
miejscowości Rogoźno w trybie bezprzetargowym. 
Projekt uchwały przestawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działek o nr 1518/19, 1474/2, 1541 położonych w 



miejscowości Rogoźno w trybie bezprzetargowym..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
i) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy lokalu 
użytkowego. 
Projekt uchwały przestawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy lokalu 
użytkowego - uchwała wpłynęła po wysłaniu zaproszeń.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
NIEOBECNI (1) Maciej Adam Kutka 
 
j) udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
pokrycie części wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja kolejowego 
ciągu komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków – Rogoźno – Wągrowiec”. 
Projekt uchwały zreferował pan Sekretarz – Marek Jagoda. 
 
Głosowano w sprawie: 
udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
pokrycie części wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja kolejowego 
ciągu komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków – Rogoźno – Wągrowiec”..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 



Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
k) określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2023 rok. 
Projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik – Irena Ławniczak. 
Pan radny Kuszak zapytał, czy ta uchwała jest związana tylko ze sprzedażą mieszkania? 
Pani Skarbnik potwierdziła ten fakt i określiła, że za każdym razem kiedy zostanie zbyte 
mieszkania, będzie konieczność wywołania nowej uchwały, ponieważ środki muszą zostać 
przekazane w formie dotacji przedmiotowej. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2023 rok Uchwała wpłynęła po 
wysłaniu zaproszeń.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
l) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2023, 
Projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik – Irena Ławniczak. 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 1.  
 
Dochody 
 w dziale 853,rozdział 85395 w paragrafie: 

 2100 – zwiększono  o kwotę (+) 918,00 zł ( środki z Funduszu Pomocy Obywatelom 
Ukrainy – świadczenie 300,00 zł + obsługa zadania dodatkowe na marzec 2023 r.) 

 
Wydatki  
 w dziale 754,rozdział 75412 w paragrafie: 



 4210 – zmniejszono  o kwotę (-) 2.000,00 zł ( dokonano sprostowania błędnie przyjętej 
klasyfikacji budżetowej  dotyczy środków funduszu sołeckiego – Sołectwo Budziszewko) 

 w dziale 853,rozdział 85395 w paragrafach: 
 3290 – zwiększono  o kwotę (+) 900,00 zł ( środki z Funduszu Pomocy Obywatelom 

Ukrainy – świadczenie 300,00 zł), 
 4860– zwiększono  o kwotę (+) 18,00 zł( środki z Funduszu Pomocy Obywatelom Ukrainy 

– obsługa zadania dodatkowe na marzec 2023 r. świadczenie 300,00 zł) 
 W dziale 921, rozdział 92195 w paragrafie: 

 4210 zwiększono o kwotę (+) 2.000,00 zł dokonano sprostowania błędnie przyjętej 
klasyfikacji budżetowej  dotyczy środków funduszu sołeckiego – Sołectwo Budziszewko) 
 

 
Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach  Uchwały 
budżetowej   Gminy Rogoźno na 2022 r.      
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 

 

 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 2.  
Dochody 
> w dziale 855, rozdział 85595 w paragrafie: 

7 2100 - zwiększono o kwotę (+) 28.113,00 zł (środki z funduszu pomocy w tym: 
świadczenia rodzinne 27.000,00 zł oraz składka zdrowotna od świadczeń rodzinnych 
1.113,00 zł.) 

> w dziale 700, rozdział 70005 w paragrafie: 
S 0770 - zwiększono o kwotę (+) 19.000,00 

Wydatki 
> w dziale 700, rozdział 70005 w paragrafach: 

7 4600 zmniejszono o kwotę (-) 500,00 zł 
>4 4580 zwiększono o kwotę (+) 500,00 

zł

 
> w dziale 750, rozdział 75095 w 
paragrafach: 

7 4370 zwiększono o 
kwotę (+) 111,20 -7 4740 



zmniejszono o kwotę (-) 94,96 <4 
4850 zmniejszono o kwotę (-) 16,24 

> w dziale 855, rozdział 85595 w 
paragrafach: 

(przesunięcie niezbędne do 
realizacji bieżących zadań)

 
■7 3290 zwiększono o kwotę (+) 24.313,00 zł ■7 4860 zwiększono o kwotę (+) 3.800,00 zł 

> w dziale 921, rozdział 92195 w paragrafach: 

7 6060 zwiększono o kwotę (+) 19.000,00 zł ( zakup kosiarki dla sołectwa) 

> Na podstawie pisma Wicemarszałka Województwa Wielkopolskiego DT-V-1.8064.16.2023 
dokonano zmiany w zakresie nazwy przedsięwzięcia zarówno w załączniku majątkowym jak i w 

Wielkoletniej Prognozie Finansowej. Zmiana nazwy z „Program Kolej + Rewitalizacja kolejowego ciągu 
komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków-Rogoźno-Wągrowiec." na właściwą nazwę pt. 
„Realizacja Projektu pn. „Rewitalizacja kolejowego ciągu komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 
390/236 Czarnków - Rogoźno Wągrowiec" w ramach Programu Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury 
Kolejowej - Kolej+ do 2029 roku. 

Przyjęcie autopoprawki spowoduje zmianę danych w odpowiednich załącznikach Uchwały budżetowej 
Gminy Rogoźno na 2023 r. 

 
Pan radny Paweł Wojciechowski zapytał, czy środki na zakup kosiarki są z budżetu, czy ze sołectwa? 
Pani Skarbnik poinformowała, że z budżetu gminy. 
Burmistrz dodał, że zakup podyktowany jest zużyciem dotychczasowej kosiarki. 
Pan radny Janus potwierdził, że poprzedni sołtys i obecny dotychczas sami naprawiali kosiarkę w razie      
potrzeb, jednak obecnie części są tak drogie, że taka naprawa po prostu jest już nieopłacalna. 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
Pan radny Hubert Kuszak poprosił o komentarz dotyczący kwestii zakupu samochodu i dofinansowania na 
ten cel środków w wysokości 500 tys zł? 
Pan Roman Szuberski określił, że jest to samochód typu średniego, natomiast innych parametrów nie jest w 
stanie na tą chwile wskazać. 
Pan radny Paweł Wojciechowski zapytał na czym ma polegać modernizacja fontanny? 



Pani kierownik Dorota Ślachciak odpowiedziała, że fontanna zostanie wzmocniona, ponieważ powstały dość 
duże szczeliny oraz zostanie wymieniony system nawadniający i jej ogrodzenie. 
Radny dopytał, czy jest plan modernizacji korony na rondzie, ponieważ dość długo ona już nie świeci? 
Pani kierownik odpowiedziała, że jest to kwestia do przeanalizowania wraz z panem Burmistrzem. 
Pan radny Kupidura zapytał, w jakiej formie będzie ogrodzenie fontanny? 
Pani kierownik odpowiedziała, że będzie to niskie ogrodzenie, nie ingerujące w instalacje fontanny. 
Pan wiceprzewodniczący Zbigniew Chudzicki w imieniu mieszkańców podziękował za przygotowanie 
wniosku o dofinansowanie na ul. Mjr Biskupskiego. Radny zapytał, czy po przyjęciu tej zmiany w budżecie, 
czy w przeciągu miesiąca zostanie przygotowana procedura przetargowa? 
Pani Ślachciak określiła, że wprowadzane są te środki do budżetu celem podpisania umowy, a do końca 
roku droga musi zostać wykonana. 
Pan Paweł Wojciechowski poprosił o komentarz do przeznaczenia 10 tys zł na wyparzarkę do świetlicy w 
Studzieńcu? 
Radna Ewa Wysocka odpowiedziała, że zakup podyktowany jest bardzo dużą ilością wynajmów i dlatego 
zakup jest konieczny. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2023,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan, 
Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Krzysztof Nikodem 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 

 
 

m) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023 - 2037. 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan, Paweł 
Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Krzysztof Nikodem 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023 - 2037..  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
Pan radny Paweł Wojciechowski powiedział, że korzystając z okazji, że są na Sali radni powiatowi wnioskuje o 
zmianę porządku obrad i wprowadzenie w pkt 4 Wolnych głosów.. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Wojciechowskiego o wprowadzenie w pkt 4 Wolnych głosów..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
Przewodniczący podał kilka komunikatów, pierwszy dotyczył prośby o terminowe złożenia oświadczeń 
majątkowych na dzień 31 grudnia roku poprzedniego i złożenie ich do Biura Rady do końca kwietnia. Drugi 
komunikat dotyczył projektu odpowiedzi, która została wysłana radnym – jest to odpowiedź na petycję 
mieszkanki Rogoźna, dotycząca oświetlenia przejść dla pieszych. Przewodniczący poprosił aby się z odpowiedzią 
zapoznać i przesłać ewentualne uwagi do dnia 14 kwietnia. Na zakończenie pan Zaranek przekazał podziękowania 
pani Longiny Pijanowskiej za przegłosowanie środków na dokończenie chodnika w Gościejewie oraz życzył 
spokojnych świąt Wielkiej Nocy. 
Pan radny Henryk Janus zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt Wolne glosy w temacie chodnika 
w Gościejewie. 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Janusa o dodanie w pkt 5 Wolne glosy w temacie chodnika w Gościejewie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (5) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka 
BRAK GŁOSU (1) 
Jarosław Łatka 
NIEOBECNI (1) 
Maciej Adam Kutka 
 
Wniosek radnego nie uzyskał większości głosów. 
 
5. Zakończenie 
Przewodniczący zakończył obrady sesji o godz. 19:25. 
 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Rogoźnie 

  

 
Przygotował(a): Anna Mazur  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  



  


